

7D6N CEBU & PALAWAN (EL DINO&CORON)

DAY 1: ARRIVAL CEBU

(-)

Upon arrival Cebu Mactan International Airport, you will meet to our local representative and will transfer you for city hotel check in.

抵达宿雾机场后,由当地代表接机,入住酒店,自由活动。

DAY 2: CEBU-Moalboal-CEBU

(Breakfast / Lunch)

With packed breakfast from the hotel (must request in advance). Head over to Kawasan Falls. Enjoy a beautiful sunrise as you travel to the town of **Moalboal**, a diver's paradise. Hop on a boat for a 10 minutes cruise to a marine sanctuary and catch "nemo" in action. Corals so alive and waters so clear, explore this underwater paradise for about 30 minutes then our boatman will bring you near to shore where literally millions, yes millions of sardines and sea turtles (subject to seasonality or weather condition) reside. If you are lucky enough, catch our playful dolphins in action. Proceed to **Kawasan Falls**, 30 minutes away for a trek and cool off in its clear refreshing waters. After tour, transfer back to Cebu.

领了酒店准备的早餐盒后(需在前一天或提早通知酒店准备),驱车前往**莫阿尔博阿**。莫阿尔博阿距离宿雾市区约90公里,是宿雾岛西南方著名的潜点,也是很知名的度假景点,是潜水必游的朝圣地。乘坐10分钟左右的船,探索海洋保护区。清澈的海水,能够清楚的看到尼莫鱼和活珊瑚。在船员的指导下,体验约30分钟左右的浮潜活动。您可机会身在上百或千条的沙丁鱼或海龟游海的路线中,感觉跟它们一起同游!(以季节以及天气状况而定)幸运的话,您还有机会亲眼目睹海豚!然后,前往**卡哇神瀑布**,30分钟左右徒步溯溪,自然原始的风貌游客可在这享受远离尘嚣,洗涤心灵的宁静。结束程行后,返回宿雾。

DAY 3: Cebu - El Nido

(Breakfast / Lunch)

Breakfast serve at hotel, free and own leisure until meeting time transfer to airport for domestic flight to El Nido. Upon arrival, transfer to El Nido hotel for check in.(flight duration about 75 minutes, domestic air ticket at ADD ON OPTIONAL)

早餐后,自由活动,送往机场。(飞行约75分钟,内陆机票价格在 ADD ON OPTIONAL)

DAY 4: El Nido

(Breakfast / Lunch)

Breakfast serves at hotel. Today heading to **El Nido Island hopping tour** which cover Big Lagoon, Small Lagoon, Shimizu, Secret Lagoon and seven commandos with a picnic lunch. El Nido is a Philippine municipality on Palawan island. It's known for white-sand beaches, coral reefs and as the gateway to the Bacuit archipelago, a group of islands with steep karst cliffs. Miniloc Island is famed for the clear waters of its Small and Big Iagoons. Nearby Shimizu Island has fish-filled waters. After tour, back to hotel and free at own leisure.

早餐后,前往**爱妮岛跳岛游**。包含:大泻湖、小泻湖、隐秘泻湖、施密兹岛和七勇士海滩,并享用午餐便当。大泻湖位于 Miniloc 岛上,离小泻湖不远。水域内山体外形奇特,水质清澈,被誉为海上桂林。小泻湖周围水很浅很清澈,靠礁石边的地方可以看到少量的鱼和珊瑚。施密兹岛岛上有一片小小的沙滩,后面是高高的礁石,还有各种树藤缠绕。行程结束后,返回爱妮岛酒店休息。

DAY 5: El Nido - Coron

(Breakfast)

Breakfast serve at hotel, transfer to pier and board for a ferry to Coron (trip duration around 3 hours). Upon arrival, transfer to hotel for check in.

早餐后,送往码头并乘搭渡轮前往科隆岛(约3小时左右)。抵达后,送往酒店入住。

DAY 6: Coron (Breakfast / Lunch)

Breakfast serve at hotel, heading to Coron Island Hopping Tour with lunch. First to Siete Pecados, which are surrounded by water and can't be accessed on land, so the boats drop anchor and you can jump in the water right away. Already from the boat you will be able to see all the way to the bottom of the sea, since the water is clear and visibility excellent. Next, proceed to Kayangan Lake, is most famous from the postcards. It's a beautiful lake with emerald green water. A lovely place to relax and enjoy the beautiful surroundings. Then, visit to Beach 91, is the usual stop over for lunch when touring around the islands of Coron. The beach is characterised by coastal wooden huts connected by seasoned bridges, perfect for a relaxed afternoon siesta! In the snorkelling time, you will bring to The Skeleton Wreck. A tiny little wreck that can either be done as a dive or snorkelled on. The top of the wreck is in about 6m of water and it sits on a pretty reef. The wreck's name comes from the fact the ribs of the wreck are almost all that are left, giving it a skeletal appearance. Next, snorkelling at one of the excellent coral reefs of Coron, Malwawey Coral Garden. Last, boat continue to CYC Beach & Twin Lagoon for another snorkelling and swimming section. After tour, back to hotel and free at own leisure.

早餐后,前往**科隆岛跳岛游**。首先,前往由大小不一的7个石灰岩小岛所组成的**七子岛海洋公园**,位于布桑加岛的科伦镇和科伦岛科伦湾的入口之间,而浮潜点就在这些岛礁之中。这里被宣布为受保护的海洋保护区,水中藏着各种丰富和多样的珊瑚鱼类,是绝佳的浮潜之地。然后,前往**凯央根湖**,是菲律宾最清澈的湖,因此也叫蓝色泄湖。淡水湖被周围陡峭的石灰岩包围着,爬上山后可以欣赏到完美如画的景色。接着,前往科隆岛西侧一串小白沙滩中最出名的**91号海滩**。鲜绿的浅滩接着洁白无瑕的沙滩,海水的颜色清澈到透明。享用午餐后,浮潜活动将带你探索**沉船架**。二战期间遗留的沉船遗迹较多,是开放性水域探究的好地方。这里的水下有超过20艘二战期间的沉船,有些这条沉船就离海面仅有4-5米左右,浮潜就可看到。阳光充足的情况下,从水上往下望能看到很完整的一艘船。珊瑚花园也是浮潜地之一,能最大程度看到成片缤纷色彩的活体珊瑚群,和珊瑚群中的鱼群。最后,前往 CYC 海滩和双子泻湖,也是科隆岛附近最佳的浮潜和游泳地点。行程结束后,返回酒店休息。

DAY 7: Coron (Departure)

(Breakfast)

Breakfast serve at hotel, free and own leisure until meeting time transfer to airport for flight departure. (You

may add on for domestic flight fly back to Cebu or Manila, domestic air ticket at ADD ON OPTIONAL)
早餐后,自由活动,送往机场。(您可乘搭内陆航班返回宿务或前往马尼拉,内陆机票价格在 ADD ON OPTIONAL)

PACKAGE INCLUSIONS

- √ 6N accommodation
- ✓ Return airport transfer
- ✓ Entrance fees as per itinerary
- ✓ Meals as per itinerary
- ✓ Sightseeing as per itinerary

PACKAGE EXCLUSIONS

- X High season surcharge, Public Holiday, Festival Season [if applicable]
- X All personal expenses
- X Travel insurance i-e RM 59/pax

Email : <u>info@reliancepremiertravel.com</u> // <u>reliancepremiertravel@gmail.com</u>

Tel : +603- 9074 8699 Fax : +603- 9074 8599

WhatsApp : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1 No. 3 Jalan Bangsar Kuala Lumpur 59200 **Cheras Outlet**

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 43200 Cheras Selangor, Malaysia.